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Razvojne šanse našeg mesta
     U četvrtak, 17. novembra u prostorijama MZ Starčevo održan je sastanak privrednika i
poljoprivrednika u naseljenom mestu Starčevo sa stručnim službama i gradskim
predstavnicima.   Ove konsultacije o mogućnostima za unapređenje poslovanja u Starčevu kao
prve u budućem nizu ovakvih skupova imale su za cilj da se prvenstveno gradski većnici i
privrednici upoznaju, kao i da jedni drugima iznesu svoje probleme kako bi ih u što skorijem
roku zajednički i rešili. Ovom skupu su prisustvovali Vladimir Mitrović, gradski većnik za
privredu, preduzetništvo i investicije, Jelenka Novaković, gradska većnica za razvoj sela i
poljoprivredu, Filip Mitrović, savetnik gradonačelnika za ekonomska pitanja, Anđelija Cvetić,
pomoćnik sekretara za privredu, Jadranka Mašić-Pavlović, v.d. direktora Agencije za ekonomski
razvoj grada Pančeva kao i Sanja Vučković, savetnica za poslovanje Agencije za ekonomski
razvoj grada Pančeva. Domaćini ovoga skupa su bili Petar Andrejić, pokrajinski poslanik i Živa
Đurišić, predsednik Saveta MZ Starčevo.

   Diskusija se uglavnom vodila oko ključnih problema poslovanja malih i srednjih preduzeća i
poljoprivrednih proizvođača u Starčevu i ulozi Grada i Agencije za ekonomski razvoj Pančeva u
njihovom prevazilaženju. Radomir Tucakov, vlasnik privatnog preduzeća “Progres“ iz Starčeva
je izjavio da je u proteklom periodu zaposlio tri nova radnika sa biroa za zapošljavanje a da
zauzvrat nije dobio podsticajna sredstva za tu namenu. Problem je kako se kasnije uspostavilo
baš u tome što je informacija kasnila pa je samim tim i ovaj sastanak dobio na značaju jer će
ubuduće kontakt sa davaocima i primaocima tih sredstava biti direktan. Ratari su se uglavnom
interesovali o zakupu parcela, stočari o povećanju i uređenju pašnjaka, mali privrednici o
prostoru za povećanje proizvodnih kapaciteta a građevinari o stambenoj zoni za izgradnju. Svi
oni su saslušani i sa njima je uspostavljen kontakt oko buduće saradnje i nadamo se što
skorijem odgovorima na njihova pitanja.
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